
«Al nostre pa�s molta gent renega dels grups «indies« quan

aquests creixen«
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Encarnen com cap altre grup del pa�s l'espin�s debat entre qu� �s alternatiu i qu� comercial: si ser

indie �s comptar amb un segell propi i prendre totes les decisions, i ser comercials un �xit de vendes, Vetusta

Morla demostra que ambdues facetes poden conviure sense problemes. I feli�ment. Al marge de pol�miques, el

cer t �s que ser� dif�cil per a cap �lbum nacional superar l'expectaci� de la publicaci� el passat maig de Mapas, el

segon �lbum dels madrilenys.  Saltant d'un costat a altre de l'Atl�ntic, l'extenuant gira de presentaci� del nou

disc els por tar� dem� a una Mirona que es preveu plena a vessar.

L'expectaci� creada entorn a Mapas era enorme; nom�s cal veure l'enrenou al voltant del llen�ament. Van sentir

pressi�?

Ens vam prendre el 2010 com un per�ode de calma per assentar tot el que ens havia passat els dos anys

anteriors, i aturar-nos pel que fa a concer ts i promoci�. Aix� ens va permetre centrar-nos en el nou disc, i estar

tranquils per compondre'l i enregistar-lo. Va ser quan es va acostar la data del llen�ament i vam dir que ten�em un

nou treball entre mans quan ens vam adonar que hi havia aquesta expectaci�.

Han dit que Mapas no �s un treball tan metaf�ric com Un lugar en el mundo, per� les lletres segueixen sent

cr�ptiques. �s una "marca de la casa"?

�s la manera que tenen d'expressar-se els dos lletristes del grup, que ja escrivien abans de Vetusta. Els agrada

jugar amb les met�fores i signif icats ober ts, per� s� crec que ara hi ha can�ons que parlen de coses m�s

concretes.

Per� tot i la complexitat de les lletres, primen l'emoci� per damunt de la per fecci� formal. Potser el pop sigui

aix�.

Crec que s�, �s el que busquem gaireb� tots quan escoltem m�sica: l'emoci�. Tant si ho fem a trav�s de les

lletres, generant  cer ts records, com de les notes.

Una de les decisions que van prendre va ser gravar en anal�gic, sense pistes independents.

Vol�em ref lectir la vitalitat de la m�sica en directe, perqu� sempre hem estat persones de tancar-se al local

d'assaig i de concer ts; aquesta �s la satisfacci� de tocar tots junts, sonant alhora. I a banda, vol�em que el so

tingu�s aquest punt d'org�nic, de "gra", que nom�s es pot aconseguir amb l'anal�gic.

No van trobar discogr�f ica per a Un d�a... ; per� amb l'incre�ble �xit d'aquell debut, el sorprenent �s que tampoc

tinguessin ofer tes en ferm per al nou treball.

No, la veritat �s que ning� no ens va cridar a cap despatx per proposar una reuni� of icial, amb una proposta

sobre la taula; tot va quedar en converses informals. Per� estem molt satisfets amb el nostre segell, "Peque�o

salto mor tal", i la infraestructura que hi hem creat, on cadasc� s'encarrega d'una par t molt concreta, ens

funciona molt b�.

I els permet decidir, per ?exemple, que cap can�� seva sonar� en un anunci publicitari.

Hem tingut l'enorme sor t de situar-nos en una situaci� privilegiada dins el mercat, i ens ho podem permetre. Per�

encara que no hi f�ssim, tenim clar que fem m�sica per satisfacci� i per gaudi; no voldr�em usar-la per al benef ici

d'una marca comercial. No ens agrada quan ho fa alg� altre, aix� que molt menys ho farem amb la nostra

m�sica!

Quan un projecte com el seu entra per la por ta gran, la crisi s'acusa m�s o menys, ni que sigui

proporcionalment?



Si tot aix� ens hagu�s passat fa quinze anys, hauria tingut una dimensi� major; per� tenint en compte la situaci�,

ens considerem afor tunats d'haver augmentat els aforaments dels concer ts. �s clar que tothom s'hi pensa m�s a

l'hora de comprar una entrada o un disc, per� en el nostre cas hi segueix havent un creixement, tot i que no sigui

tan acusat. No ens queixem gens!
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